
 

Grundejerforeningen Skovvænget 
Referat af den ordinære generalforsamling afholdt på Kulhuse Kro d. 3. april 2016. 
 
Tilstede var 22 personer repræsenteret ved 14 husstande. 
 
Dagsorden: 
 
1.  Valg af dirigent 
     Per Zoffmann blev valgt til dirigent. 
 
2.  Kontrol af fuldmagter 
     Ingen fuldmagter 
 
3. Formandens beretning for året 2015 
    Beretning vedlagt: 
    Sigurd Lauritsen forklarede, hvor vigtig det er med ordentlig gennemstrømning af grøft og  
     rørsystemet. Der blev foreslået at udvide vejgennemgangen med en tur langs grøften. Vandstand- 
    den i søen hos Connie Lund er nu sunket, men der er problemer med en brønd (har været skjult), 
    hvor dækslet er rykket, og bekymringen er nu, om den kan falde sammen. 
    På hjemmesiden kan man se hvilke brønde og rør grundejerne er ansvarlige for. 
    Der er en rist (rør) til gården som volder problemer og skal renses. 
    Beretningen godkendt. 
 
4. Regnskab for 2015 
    Blev godkendt. 
 
5. Budgettet for 2016 
    Blev godkendt.  
 
6. Indkomne forslag 
    Ingen 
 
7.Valg af sekretær for 2-årig periode: 
   Miriam Holst blev valgt. 
 
8. Valg af kasserer for 2-årig periode 
    Verner Jensen blev valgt. 
 
9. Fastsættelse af tid og sted for næste generalforsamling: 
    Generalforsamling den 23. April 2017 kl. 10.00  
    afholdes på Kulhuse Kro. 
 
10. Eventuelt. 
      Der blev gjort opmærksom på, at vi fra næste år er underlagt CVR-register. Gitte Krogsgaard 
     sagde, at dette også var en forudsætning for vores hjemmeside. 
     Blidorf har et gammelt kort over dræn og rør som, som han vil overdrage os.  
     Vejgennemgangen vil også gælde grøften og evt. skoven. 
 
Vejgennemgang den 21.maj 2016 med efterfølgende frokost for dem som har tid og lyst. 
 



 

Generalforsamlingen sluttede kl. 11.30 
 
RIGTIG GOD SOMMER TIL ALLE! 
 
Miriam Holst ref. 
 
 
Vedlagt: Formandens beretning 
              Telefonliste 
 
 
 
 
NB: Gitte Krogsgaard gjorde opmærksom på loppemarkedet på Kulhuse Havn  
        weekenden d. 16. 17. juli  
        Og et evt. loppemarked i Skovvænget??? 
 
  


